
 
 

‘s-Hertogenbosch, 21 november 2018  

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende het plan voor beheer van 

wolven in de provincie Noord-Brabant. 

 

Geacht college, 

 

De wolf is in opkomst in Nederland en Noord-Brabant is voornemens om de wolf te bestrijden 

wanneer er sprake is van een acuut veiligheidsprobleem.1 Hierover hebben wij de volgende vragen. 

 

1. De wolf is een aanwinst voor de biodiversiteit die thuishoort in Noord-Brabant, en een 

toppredator die voor een flink deel de geclaimde overlast van reeën en wilde zwijnen kan 

oplossen. Waarom denkt u zelfs maar aan het doden van deze dieren? 

 

2. Hoe duidelijk zijn de criteria om te kiezen voor het doden van wolven? Wat wordt verstaan 

onder een a uut eiligheidspro lee ? 

 

3. Waarom wordt er niet gekozen voor bescherming van schapen en ander vee, zoals de dieren 

laten overnachten in de stal, afschermen met schrikdraad en het werken met beschermende 

honden zoals Anatolische herders, net zoals dat gebeurt in landen waar schapen zowel als 

wolven veel voorkomen? 

 

Het doden van wolven kan met een dodelijke injectie of met het geweer plaatsvinden, zo staat in het 

bericht in het Brabants Dagblad van 31 oktober 2018. U bent, vertegenwoordigd door de FBE, niet 

bevoegd om dieren uit hun lijden te (doen) verlossen met een lethale injectie. Een lethale injectie is 

op grond van de Wet Natuurbescherming geen toegestaan middel in het kader van beheer en 

schadebestrijding. Het gebruik van een lethale injectie is voorbehouden aan een dierenarts. 

 

4. Waarom wordt er gekozen voor de dodelijke injectie? 

 

5. Hoe zal dit doden met dodelijke injectie plaats gaan vinden? 

 

6. Waarom wordt er gekozen voor doden met injectie, terwijl de wolf dan evengoed met 

injectie kan worden verdoofd en worden verplaatst naar een ander gebied? 

 

In het wolvenplan voor Vlaanderen wordt de wolf beschouwd als aanwinst voor de biodiversiteit en 

wordt niet gerept over doden. In het Vlaamse wolvenplan staat letterlijk: We oete  als 
sa e le i g op ieu  lere  le e  et de aa ezigheid a  ol e .  

                                                           
1 https://www.bd.nl/binnenland/provincies-willen-wolven-in-uiterste-geval-afschieten~ac267820/ 



 

7. Waarin verschilt de situatie van Vlaanderen zo essentieel van Nederland dat wij tot een 

andere keuze zouden moeten komen? 

 

8. Is het niet meer opportuun (en minder bewerkelijk voor de uitvoerders van beheer en 

schadebestrijding) om ons wolvenbeleid te stroomlijnen met het Vlaamse wolvenplan? 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

  

Paranka Surminski  

Partij voor de Dieren 

 


